
           
 
RG no:  

 
Datum: 2 november 2023 
 
 
Steller vragen: CDA Raadslid – Twan Reintjes    
 
 
Onderwerp: Inzameling en inkomsten oud papier  
 
Door een aantal verenigingen in de gemeente Gennep wordt oud papier opgehaald, te weten: 

- Vitesse ’08 (ca. 475 spelende en steunende leden)  
- Jeugdcarnaval de Wortelpin (onbekend ledenaantal) 
- Het Genneps Vocaal Ensemble (ca. 40 zangleden)* 
- Harmonie Sint Caecilia (ca. 110 leden)* 
- SV Milsbeek ( ca. 600 spelende en steunende leden)* 

( * = getal afkomstig van website vereniging) 

 
De omvang van het ledenaantal van de verenigingen verschilt sterk. De kleinste vereniging die oud papier inzamelt heeft ca. 40 leden en de grootste 
heeft ca. 600 leden. De grotere verenigingen met een compleet sportcomplex hebben te maken met fors grotere uitgaven dan de verenigingen die 
hierover niet beschikken. Als CDA vinden wij het van belang oog te hebben voor de uitgavenkant van de diverse verenigingen als het gaat om de 
verdeling van financiële middelen.  
Op basis van de aangereikte informatie vanuit de gemeente Gennep hebben wij een overzicht gemaakt van de inkomsten die de diverse verenigingen 
de afgelopen jaren (periode 2015-2022) verkregen hebben uit de inzameling van oud papier.  Ook daaruit zijn grote verschillen af te leiden in 
tonnages en financiële inkomsten.  
De wijze van inzameling vanuit de verschillende verenigingen verschilt. De ene vereniging haalt oud papier huis-aan-huis op. De andere doet dit 
middels (vaste) containers. Voor huis-aan-huis inzameling geldt op dit moment een vergoeding van € 40,- per ton. Voor de inzameling middels een 
(vaste) container is dat € 30,- per ton. 
 
Onderstaand is een tabel te vinden van de ingezamelde hoeveelheid en inkomsten uit oud papier door de verschillende verenigingen gedurende de 
periode 2015 t/m 2022.   



           
Jaar Vitesse '08 Jeugdcarnaval de Wortelpin Genneps Vocaal Ensemble Harmonie Sint Caecilia Sportvereniging Milsbeek - Ophalen Sportvereniging Milsbeek - Containers 

ton (€ 40,- per ton) ton  (€ 40,- per ton) ton  (€ 30,- per ton) ton  (€ 30,- per ton) ton (€ 40,- per ton) ton (€ 30,- per ton)
2015 409,95 € 16.398 56,50 € 2.260 276,13 € 8.284 140,43 € 4.213 23,98 € 959 516,60 € 15.498
2016 401,45 € 16.058 55,86 € 2.235 264,77 € 7.943 136,93 € 4.108 20,88 € 835 499,90 € 14.997
2017 366,75 € 14.670 42,08 € 1.683 262,77 € 7.883 129,77 € 3.893 22,23 € 889 479,70 € 14.391
2018 342,10 € 13.684 43,38 € 1.735 279,77 € 8.393 121,37 € 3.641 22,55 € 902 457,33 € 13.723
2019 340,98 € 13.639 36,73 € 1.469 291,57 € 8.747 113,57 € 3.407 17,25 € 690 473,63 € 14.209
2020 245,55 € 9.822 24,45 € 978 247,63 € 9.905 109,03 € 3.271 7,28 € 291 582,83 € 17.785
2021 278,45 € 11.138 34,50 € 1.380 320,77 € 9.623 98,00 € 2.940 14,45 € 578 622,43 € 18.673
2022 234,50 € 9.380 30,35 € 1.214 304,43 € 9.133 88,50 € 2.655 15,63 € 625 576,13 € 17.284  

 
Uit bovenstaande tabel in combinatie met de ledenaantallen van de diverse verenigingen lijkt het CDA Gennep een scheefgroei te zien in de omvang 
van de verenigingen en de uit oud papier verkregen inkomsten. Het enige waar het CDA Gennep geen informatie over heeft is de inzet van de diverse 
verenigingen die verband houdt met de inzameling van oud papier (in uren). Door ook deze factor te betrekken bij de discussie over oud papier zou 
een definitief oordeel geveld kunnen worden. Feit is in elk geval wel dat de huis-en-huis inzameling van oud papier gepaard gaat met een grotere 
tijdsbesteding dan met de inzameling van oud papier middels (vaste) containers.  
 
Het contract met de huidige inzamelaar van oud papier loopt nog tot en met 31 december 2024. In dit contract zit nog een optie voor verlenging 
indien zowel de gemeente Gennep als de inzamelaar dit wensen. 
 
Het CDA Gennep wil graag weten of de op het oog lijkende scheefgroei bij inzameling van oud papier juist is en hoe het college hier tegenaan kijkt.  
 
De CDA fractie verzoekt het college van B&W de navolgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
- Is de door het CDA Gennep veronderstelde scheefgroei aan inkomsten vanuit de inzameling van oud papier in de gemeente Gennep juist? 
- Zo ja, vindt het college de scheefgroei nog te rechtvaardigen kijkend naar de verenigingsgrootte, opgehaalde tonnages en inzet? 
- Is het college bereid om te kijken naar een eerlijkere verdeling van inkomsten uit oud papier voor verenigingen in de gemeente Gennep en hiertoe 
met een voorstel te komen (dat vooraf uiteraard besproken is met de betrokken verenigingen)? Zo ja, binnen welke termijn zou een dergelijk 
voorstel gepresenteerd kunnen worden?  
 
Ondertekening en naam: 
 
Namens het CDA Gennep,   
Twan Reintjes  
 




